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Siv Kjellberg Andersson (SD) 
Håkan Persson (SD) 
Kristina Skogberg (SD) 
Lars-Olof Gävert (ArvP) 
Susanne Engstad (ArvP) 
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Patrik Olsson (V) ersätter Karina Nykvist Raiml (V)
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Patrick Norelius (KD)- ingen ersättare
  

Övriga närvarande Hans Karlsson, kommundirektör
                                                      Marcus Wihk, bitr. kommundirektör
                                                      Birgitta Jansson, ekonomichef § 71
                                                      Nils Norqvist, bitr. ekonomichef § 71
                                                      Andreas Solin, HR-chef
                                                      Per-Joel Sewelén, verksamhetschef Lärande och stöd
                                                      Eva Nilsson, verksamhetschef Vård och omsorg
                                                      Erika Martinsson, kommunikationschef
                                                      Mikael Engstig, VD Arvika Fastighets AB
                                                      Anders Norrby, VD Teknik i Väst AB
                                                      Berit Andersson (M), tjänstgörande kommunrevisor § 70
                                                      Eva-Lisa Shala (S), ej tjänstgörande kommunrevisor
                                                      Helén Kensby (C), ej tjänstgörande ersättare § 59-§ 69
                                                      Johnny Blomqvist (M) ej tjänstgörande ersättare 
                                                      Mia Nilsson, sekreterare
 

Justerare Kenneth Johannesson (S) och Catharina Leverström (KD)
Justeringens plats och tid Digitalt den 8 maj 2024
Paragrafer § 59 - § 90

Protokollet signeras digitalt. Elektroniska underskrifter redovisas på 
sista sidan av protokollet samt noteras på respektive sida.

Comfact Signature Referensnummer: 130050SE



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 3 (55)
Sammanträdesdatum
2024-04-29

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Innehåll

Ärende Sida
Allmänhetens frågestund........................................................................................................................ 5

Interpellationsdebatt.............................................................................................................................. 8

Enkla frågor............................................................................................................................................. 9

Motion om att motarbeta antisemitism (L)........................................................................................... 12

Motion om att införa utbildning i Tillsammans är vi totalförsvaret (ArvP)........................................... 15

Motion om stärkt lärarfortbildning (L).................................................................................................. 17

Motion om att skapa förutsättningar för dygnet-runt-öppet på avfallsanläggningen Mosseberg (M) 19

Motion om kultur- och fritidscheck (S).................................................................................................. 22

Motion om kulturgaranti (S).................................................................................................................. 24

Medborgarförslag om att stoppa kalavverkningar av skog som ägs av Arvika kommun eller dess 
kommunala bolag.................................................................................................................................. 26

Medborgarförslag om att ta fram lokala ordningsföreskrifter rörande användning av fyrverkerier.... 28

KPMG och Kommunrevisionen - Revisionsrapport - Granskning av årsredovisning 2023.................... 31

Årsredovisning 2023.............................................................................................................................. 34

Prövning av ansvarsfrihet för Kommunstyrelsens och nämnder.......................................................... 36

Slutredovisning av investeringsprojekt år 2023.................................................................................... 38

Redovisning av motioner som är äldre än ett år och vilkas beredning inte avslutats i april 2024........ 39

Redovisning av medborgarförslag som är äldre än ett år och vilkas beredning inte avslutats i april 
2024....................................................................................................................................................... 40

Samverkansstruktur för gymnasie- och vuxenutbildning i Värmland................................................... 41

Ansökan och förslag till ny belägenhetsadress för fastigheten Mangskogs Fjäll 1:195......................... 43

Ansökan och förslag till ny belägenhetsadress för fastigheten Allstakan 1:138................................... 44

Val av revisorer till fyra av kommunens förvaltade stiftelser................................................................ 45

Motion om Digital kompetens - en förutsättning för delaktighet, remiss............................................ 46

Medborgarförslag om åtgärder för att återställa vattenflödet i Djupdalsbäcken i Mitandersfors, 
Bogen, remiss........................................................................................................................................ 47

Val av ny God man tätort efter Göran Andersson (S)............................................................................ 48

Länsstyrelsen dnr 3219-2024 - Beslut att avsluta utan åtgärd, för kännedom..................................... 49

Information till Kommunfullmäktige..................................................................................................... 50

Val av ny ersättare i Socialnämnden efter Linda Hansen Grundel (V), Zara Hedelin (V)....................... 51

Comfact Signature Referensnummer: 130050SE



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 4 (55)
Sammanträdesdatum
2024-04-29

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande
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Paragraf 59 Dnr KS/2024:19

Allmänhetens frågestund

Beslut

Frågorna och svaren läggs till handlingarna. 

Sammanfattning

Lars Matthiessen ställer tre allmänhetens frågor:

Fråga 1. Med hur många kilo fosfor kommer Kyrkviken årligen att avlastas om VA-området etableras 
enligt fullmäktiges beslut? Frågan ställs till kommunalrådet Peter Söderström (S). 

Peter Söderström (S) tackar för frågan och svarar att enligt Avloppsguiden släpper en människa ut 0,6 
kg Fosfor per år. Inom Högvalta VA-verksamhetsområde bor det 213 personer, alltså utsöndras 128 
kg Fosfor. Vi utgår från att hälften av den Fosfor som dessa genererar fastnar i reningsanläggningar 
och växtlighet, vilket gör att 64 kg belastar Kyrkviken eller 300 g/person om inte avloppen leds till 
avloppsreningsverket.

Fråga 2. Hur man vet att avloppen i Högvalta orsakar en betydande belastning av Kyrkviken i relation 
till alla övriga belastande fosforkällor? Frågan ställs till kommunalrådet Peter Söderström (S). 

Peter Söderström (S) tackar för frågan och svarar att utsläppet av Fosfor från avloppsreningsverket 
på Vik är totalt 338 kg per år (2023) från 14 823 anslutna personer eller 3 g/person. 
Fosforbelastningen på Kyrkviken från invånarna i Högvalta är alltså 100 gånger större per person och 
är lika stor som Fosforbelastningen från 19 % av alla anslutna till avloppsreningsverket, vilket är en 
betydande andel.

Fråga 3. Varför har man inte i underlaget för fullmäktiges beslut använt behovet av skydd för hälsa 
och miljö som avgränsning, i stället för de mera administrativa parametrar som nu bildar underlag för 
fullmäktiges beslut, och vilket regelverk kan man hänvisa till när man definierar bebyggelsen i det 
tänkte VA-område som sammanhängande? Frågan ställs till kommunalrådet Peter Söderström (S). 

Peter Söderström (S) tackar och svarar att det är för att det är två olika saker. Det ena är att beslutet 
bygger på behov av skydd för människors hälsa och miljö. Behovet kan i teorin vara en fastighet. Det 
andra är att avgränsningen för utbyggnaden bygger på vad som är lämpligt ur ett långsiktigt 
perspektiv. Att arbeta med hållbar samhällsutveckling för att uppnå kommunens vision där 
människor är delaktiga, friska och trygga är inte en administrativ fråga vare sig för kommunen eller 
kommande generationer.
Gällande frågan om vilket regelverk man kan hänvisa till när man definierar bebyggelsen i det tänkte 
VA-område som sammanhängande, så är egentligen inte sammanhängande ett begrepp som är 
aktuellt. Lagen om allmänna vattentjänster tar ställning till begreppet ”större sammanhang”:
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1 § Bestämmelserna i denna lag syftar till att säkerställa att vattenförsörjning och avlopp ordnas i ett 
större sammanhang, om det behövs med hänsyn till skyddet för människors hälsa eller miljön. 
Kommunens skyldighet att ordna vattentjänster.
6 § Om det med hänsyn till skyddet för människors hälsa eller miljön behöver ordnas 
vattenförsörjning eller avlopp i ett större sammanhang för en viss befintlig eller blivande bebyggelse, 
ska kommunen 1. bestämma det verksamhetsområde inom vilket vattentjänsten eller 
vattentjänsterna behöver ordnas, och 2. se till att behovet snarast, och så länge behovet finns kvar, 
tillgodoses i verksamhetsområdet genom en allmän VA-anläggning.
Svenskt vatten skriver: Enligt förarbetena till lagen har 20-30 anslutna fastigheter ansetts utgöra ett 
riktvärde. Om bebyggelsen ligger så samlad att sanitära synpunkter i högre grad gör sig gällande kan 
det räcka med färre fastigheter. Även enstaka fastigheter som har ett planmässigt eller annat 
samband med en allmän VA-anläggning kan tas med i verksamhetsområdet. Enligt praxis har skyddet 
för hälsa och miljö i vissa fall inneburit att även färre fastigheter har ansetts vara ett större 
sammanhang. Markens topografi kan ha inverkan på bedömningen av bebyggelsegruppen. I 
föreläggandet kommunen fått från länsstyrelsen konstateras att området faller under begreppet 
större sammanhang i lagen om allmänna vattentjänster och att det finns ett skyddsbehov av 
människors hälsa eller miljön i området.

Cina Nilsson Särnblad ställer en allmänhetens fråga. Hon påpekar att kommunen idag bedriver en 
restaurang på Arvika Näringslivscentrum. Restaurangen vänder sig även till gäster utanför huset och 
andra restaurangägare i Arvika upplever att de inte kan konkurrera på samma villkor. Cina undrar hur 
kommunen ser på att göra en opartisk översyn av säljverksamhet för att upptäcka osund konkurrens. 
Frågan ställs till kommunalrådet Peter Söderström (S). 

Peter Söderström (S) tackar för frågan och svarar att vi har diskuterat detta flera gånger i forum där 
du också sitter med Cina. Dock är det inte kommunen som driver restaurang Skeppet utan en 
ekonomisk förening där kommunen, näringslivet och LO är delägare. Vi behöver ta ett samlat grepp 
kring frågan och det är det nog ingen som ställer sig negativ till att en sådan översyn görs.  
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Paragraf 60 Dnr KS/2024:21

Interpellationsdebatt

Sammanfattning

Ingen interpellationsdebatt hålls. 
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Paragraf 61 Dnr KS/2024:20

Enkla frågor

Beslut

Frågorna och svaren läggs till handlingarna.

Sammanfattning

Catharina Leverström (KD) ställer en enkel fråga. Hon undrar hur det kommer det sig att det endast 
är Arvika kommun av alla 16 kommuner i Värmland som inte finns med i SILO. SILO är ett 
systematiskt arbete för att samla in, sammanställa och publicera statistik över vilka livsmedel som 
köps in till offentlig sektor. Hon undrar också om man ser något värde i att vara med. Frågan ställs till 
ordförande i Utskottet vård och omsorg Mona Smedman (C). 

Mona Smedman (C) tackar för frågan och svarar att ja såklart finns det ett stort värde att vara med. 
Kostenheten har skickat in uppgifterna, men på grund av att uppgifter om ursprung inte var med så 
syntes inte kommunens uppgifter. Nu är det inlagt och Arvika kommuns uppgifter kommer att synas i 
maj månad.  

Jelena Skogberg (SD) ställer en enkel fråga. Hon undrar vad Arvika kommun gör med insamlad plast 
och om plasten bränns upp, finns det planer att återvinna den. Frågan ställs till ordförande i Teknik i 
Väst AB, Lisa Levin (S).

Lisa Levin (S) tackar för frågan och svarar att på Mosseberg finns många olika typer av plast. 
Plastförpackningar återvinns. Gällande återvinning av annan plast så pågår det ett arbete med att 
återvinna mer. Det kan vara så att plasten för tillfället bränns, men när hela uppbyggnaden är klar så 
ska mycket mer plast kunna återvinnas. 

Alexander Arnesson (SD) ställer en enkel fråga. Han säger att det tyvärr inte är första gången det 
kommer ut stora nyheter i tidningen innan vi politiker i Utskottet lärande och stöd vet om det. Den 
här gången så gällde det nyheten om att renoveringen av Taserudsgymnasiet skjuts fram. Han undrar 
vilka åtgärder som kommer att vidtas för att detta inte ska ske i fortsättningen. Frågan ställs till 
ordförande i Arvika Fastighets AB Lars-Ove Jansson (S). 

Lars-Ove Jansson (S) tackar för frågan och svarar att. Vad gäller beslutet om att skjuta upp 
renoveringen av Taserudsgymnasiet, så handlade det om att Kommunstyrelsen behövde en prislapp 
för renoveringen redan i slutet av maj. Den tänkta entreprenören meddelade att det inte skulle 
hinnas med. Arvika Fastighet meddelade kommunledningen att ett pris inte kunde tas fram till slutet 
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av maj och att renoveringen fick skjutas fram. När ledningen informerades så valde man samtidigt att 
gå ut brett med informationen. Det är dock inga beslut tagna ännu.
Patrik Olsson (V) ställer en enkel fråga. Han undrar om det finns rutiner för att kontinuerligt se över 
vilka handlingar politikerna har tillgång till i Lex (kommunens ärendehanteringssystem), exempelvis 
genom att se i protokoll om någon fått eller avsagt sig ett uppdrag. Frågan ställs till kommunalrådet 
Peter Söderström (S).

Peter Söderström (S) tackar och frågar och svarar ni får alla handlingar som behövs för 
sammanträdet och protokollen finns att läsa på hemsidan. När man blir entledigad från sitt uppdrag 
så blir man borttagen från Lex på en gång. 

Lars-Olof Gävert (Arvp) ställer en enkel fråga. Han säger att enligt en granskning utförd av P4 
Värmland, så har Arvika kommun utfärdat flest varningar till anställda inom vård och omsorg under 
de senaste fem åren, i förhållande till antalet anställda. Han undrar om det gjorts någon analys över 
varför antalet varningar blivit så många i just Arvika. Frågan ställs till ordförande i Utskottet Vård och 
omsorg, Mona Smedman (C). 

Mona Smedman (C) tackar för frågan och svarar att fram till år 2021 så låg antalet varningar på en 
mycket låg nivå, men då påbörjades ett strukturerat arbete för att hantera de brister som påverkar 
de vi är till för, våra brukare. Innan en varning utdelas så pratar man med berörd personal, detta 
efterföljs av ett samtal med ansvarig chef. De flesta ändrar sitt sätt efter det här samtalet, men om 
det inte görs så utdelas det en varning. 

Lars-Olof Gävert (Arvp) ställer en enkel fråga. Arvikapartiet har blivit kontaktade av anställda i 
kommunen som menar att de inte har någonstans att vända sig till när en chef inte sköter sitt 
uppdrag eller behandlar personalen illa. De menar att det inte hjälper att vända sig till högre chef och 
att de därför ger upp. Han undrar var medarbetare ska vända sig om de anser att en chef brister i sitt 
ledarskap. Fråga till ordförande i Utskottet vård och omsorg Mona Smedman (C). 

Mona Smedman (C) tackar för frågan och svarar det här inte är en politisk fråga, men att hon ändå 
kan svara. Svaret är att du går vidare till din chefs chef och tillslut så hamnar frågan hos den översta 
chefen som är kommundirektör Hans Karlsson. Man kan också vända sig till sitt fackförbund. 

Lars-Olof Gävert (Arvp) ställer en enkel fråga. Arvikapartiet har blivit kontaktade av personal som har 
frågor om att vissa hemtjänstgrupper får träna på arbetstid. De tycker detta är något som är bra och 
vill också gärna få samma möjligheter till fysisk aktivitet. Lars-Olof undrar om det kommer en 
utvärdering gällande fysisk träning på arbetstid och om detta även kommer att erbjudas i fler 
grupper. Frågan ställs till ordförande i Utskottet vård och omsorg Mona Smedman (C).

Mona Smedman (C) tackar för frågan och svarar att ja det har varit ett lyckat projekt. Projektet har 
förlängts och den berörda hemtjänstgruppen kommer att fortsätta med det, då det ryms inom deras 
budgetram. Diskussion pågår i ledningsgruppen om träning på arbetstid också ska vara aktuellt för 
andra grupper, men diskussionerna har inte landat i något svar ännu.  
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Susanne Engstad (Arvp) ställer en enkel fråga. Hon undrar varför kommunen erbjudit en privat aktör 
att köpa Lycketerminalen. Frågan ställs till kommunalrådet Peter Söderström (S). 

Peter Söderström (S) tackar för frågan och svarar att det inte stämmer att någon fått frågan om att 
förvärva den anläggningen.

Stefan Åström (S) ställer en enkel fråga. SVT Värmland beskriver i ett reportage den 26 april att 
kostnaden för hyrpersonal ökat med 75 miljoner kronor eller 901% i Värmland från 2012 till 2022. 
Han undrar hur det ser ut i Arvika kommun gällande kostnader för hyrpersonal, om de ökar eller 
minskar. Frågan ställs till ordförande i utskottet Vård och omsorg, Mona Smedman (C). 

Mona Smedman (C) tackar för frågan och svarar att inom Vård och omsorg så minskar kostnaderna. 
Vi har idag bara en bemanningssköterska. I höstas så informerade kommunen om att vi skulle sluta 
anlita hyrpersonal. Detta resulterade i att fler sjuksköterskor sökte sig till kommunen för anställning. 

Anton Sjöstedt (L) ställer en enkel fråga, han undrar om det stämmer att Arvika kommun inte svarat 
på Djurens rätts senaste undersökning om Djurvänlig kommun och varför detta inte har gjorts. 
Frågan ställs till kommunalrådet Peter Söderström (S).

Peter Söderström (S) tackar för frågan och svarar att vi fick in frågan sent i eftermiddag, men vi hann 
ändå skicka frågan till Djurens rätt. Dock har vi inte fått något svar ännu. Det kommer ofantligt 
mycket enkäter som ska besvaras och det kan vara så att vi behöver en politisk antagen riktlinje över 
vilka som ska svaras på. Gällande den här enkäten så ber han om att få återkomma med svar.  
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Paragraf 62 Dnr KS/2023:905

Motion om att motarbeta antisemitism (L)

Beslut

Kommunfullmäktige beslutar att motionen anses besvarad.

Reservation

Arvikapartiets ledamöter Lars-Olof Gävert, Susanne Engstad och Per-Anders Gävert, Liberalernas 
ledamot Anton Sjöstedt och Sverigedemokraternas ledamöter Anders Skogberg, Alexander Arnesson, 
John-Olov Vikström, Jelena Skogberg, Siv Kjellberg-Andersson, Håkan Persson och Kristina Skogberg 
reserverar sig mot beslutet till förmån för eget förslag.

Sammanfattning

Anton Sjöstedt (L) inkommer med en motion med förslag på att Arvika kommun:

 gör ett uttalande mot antisemitism, för att gränssätta mot antisemitism samt för visa stöd till 
alla som utsätts för antisemitism.

 följer upp skolans och förskolans arbete mot antisemitism.
 utreder behovet av en utbildningsinsats, om hur den moderna antisemitismen ser ut och om 

hur den motverkas, för anställda som kommer i kontakt med barn och unga.
 ser över behovet av att införskaffa litteratur, som berör den moderna antisemitismen, till 

skolor och bibliotek.  

Beslutsunderlag

Kommunstyrelsens protokoll den 16 april 2024, § 56
Kommunledningsutskottets protokoll den 8 april 2024, § 37
Utskottet Lärande och stöds protokoll den 20 mars 2024, § 25
Lärande och stöds tjänsteskrivelse den 8 mars 2024
Anton Sjöstedts (L) motion den 22 november 2023
Kommunfullmäktiges beslut § 161 den 27 november 2023 

Yrkande 

Anton Sjöstedt (L) yrkar att den första att-satsen ska bifallas och att de andra tre att-satserna ska 
anses besvarade 
Alina Koltsova (MP) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut
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2024-04-29

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Lars-Olof Gävert (ArvP) yrkar bifall till Anton Sjöstedts (L) yrkande 
Ulf Jonsson (C) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut
Peter Söderström (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut
Kristina Bengtsson Nilsson (M) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut
Kenneth Johannesson (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut
Anders Skogberg (SD) yrkar bifall till Anton Sjöstedts (L) yrkande 
Jelena Skogberg (SD) yrkar bifall till Anton Sjöstedts (L) yrkande 

Propositionsordning

Det finns två förslag till beslut, det ena är bifall till Kommunstyrelsens förslag och det andra är bifall 
till Anton Sjöstedts (L) yrkande om att den första att-satsen ska bifallas.

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att Kommunfullmäktige beslutar att bifalla 
Kommunstyrelsens förslag till beslut.

Bedömning

Lärande och stöd rekvirerar maximalt statsbidrag för läromedel. Det ingår i förskolans uppdrag att 
förmedla respekt för de mänskliga rättigheterna och de grundläggande demokratiska värderingar 
som det svenska samhället vilar på. 

Det ingår i skolans uppdrag att ge elever i kommunens skolor utbildning kring förintelsen och 
antisemitism och dess följder. Exempel på detta är Toleransprojektet vid Minnebergsskolan, med 
bland annat en resa till Polen. Eleverna är själva med och föreläser om denna resa och antisemitism 
som en del i detta projekt. I svenska kommittén mot antisemitisms (SKMA:s) regi har 48 
ambassadörer mot antisemitism utbildats genom elevresor. Maj 2024 kommer ytterligare 12 nya 
elever utbildas som ambassadörer. 
Elever i årskurs 7 har deltar i och arbetar med temat ”Lika olika“. Temaarbetets syfte är att arbeta för 
ökad empati och tolerans. “Lika olika“ lyfter upp rasism, främlingsfientlighet, utanförskap och psykisk 
ohälsa. 

Temaarbetet handlar om att vara människa, att få vara människa och att våga vara det. En medveten 
individ är en trygg individ och trygga individer beter sig oftare mer tolerant och empatiskt. 

Målet med ”Lika olika“ är att elever, skolpersonal och vårdnadshavare ska få med sig nya insikter och 
motivation att omvandla till ett ännu mer inkluderande, empatiskt och tolerant beteende i vardagen.

Målet är att få varje elev att stärkas och därmed förflytta sina beteenden positivt i följande: 

• Fler positiva beteenden
• Ökad inkludering
• Ökat civilkurage
• Ökad självkänsla
• Ökad självkännedom
• Ökad empati
• Ökad toleransnivå
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Sammanträdesdatum
2024-04-29

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

• Högre medvetenhet om konsekvenser
• Ökat ansvarstagande

Eleverna fick en dag i oktober 2023 höra på Marys berättelse samt jobba med olika övningar.

Även vårdnadshavare erbjöds en kvällsföreläsning med Marys berättelse. Det största arbetet och det 
som bedöms ge mest effekt är dock personalens möten i vardagen med eleverna.

Kommunen ska, enligt regeringsformen och som en del av det allmänna, verka för att alla människor 
ska kunna uppnå delaktighet och jämlikhet i samhället och för att barns rätt tas till vara. Kommunen 
ska motverka diskriminering av människor på grund av kön, hudfärg, nationellt eller etniskt ursprung, 
språklig eller religiös tillhörighet, funktionshinder, sexuell läggning, ålder eller andra omständigheter 
som gäller den enskilde som person.
 
Kommunen arbetar med och tar genom sitt arbete och sina demokratiska uppdrag ställning mot all 
diskriminering och alla former av förtryck.

Ekonomiska konsekvenser 

Ingen påverkan.

Bedömning om barns rättigheter 

Skolan ska lära barnet om mänskliga rättigheter och att ingen får diskrimineras. (Barnkonventionen 
deklaration 2 och 29). Elever i kommunens skolor får utbildning kring förintelsen och antisemitism 
och dess följder.

Beslutet skickas till

Motionären
Verksamhetschefen
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Sammanträdesdatum
2024-04-29

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 63 Dnr KS/2023:645

Motion om att införa utbildning i Tillsammans är vi totalförsvaret 
(ArvP)

Beslut

Kommunfullmäktige beslutar att motionen anses besvarad.

Sammanfattning

Weine Dalén (ArvP) inkommer med en motion om att tillse att våra gymnasieelever i årskurs 2 får gå 
den viktiga utbildningen ”Tillsammans är vi totalförsvaret”. 

Beslutsunderlag

Kommunstyrelsens protokoll den 16 april 2024, § 57
Utskottet Lärande och stöds protokoll den 20 mars 2024, § 26
Lärande och stöds tjänsteskrivelse den 11 mars 2024
Weine Daléns (AP) motion den 22 augusti 2023
Kommunfullmäktiges protokoll den 28 augusti 2023, § 157  

Yrkande 

Lars-Olof Gävert (ArvP) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut
Peter Söderström (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut

Bedömning

Utbildning i totalförsvarskunskap är som motionären nämner viktig. Verksamheten kommer att 
informera skolornas ledning om möjligheten till denna fortbildning inom området och ser över om 
utrymmet finns för en utbildningsinsats.  

Ekonomiska konsekvenser 

Ingen påverkan.

Comfact Signature Referensnummer: 130050SE



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 15 (55)
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Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Bedömning om barns rättigheter 

Genom att informera och uppmuntra skolorna att ta del av Totalförsvarets utbildning kommer det att 
komma eleverna till gagn.

Beslutet skickas till

Verksamhetschef
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Sammanträdesdatum
2024-04-29

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 64 Dnr KS/2023:805

Motion om stärkt lärarfortbildning (L)

Beslut

Kommunfullmäktige beslutar att motionen avslås. 

Sammanfattning
 
Anton Sjöstedt (L) inkommer med en motion med förslag om att Arvika kommun utreder möjligheter 
för att avsätta mer resurser till lärarfortbildning i lärarnas specifika ämnesområden, samt utreder hur 
kommunen ska kunna säkerställa att mer av lärarfortbildningen är baserad på vetenskaplig grund och 
beprövad erfarenhet. 

Beslutsunderlag

Kommunstyrelsens protokoll den 16 april 2024, § 58
Utskottet Lärande och stöds protokoll den 20 mars 2024, § 27
Lärande och stöds tjänsteskrivelse den 27 februari 2024
Anton Sjöstedts (L) motion den 22 oktober 2023
Kommunövergripande uppdrag som förstelärare i Arvika kommun
Kommunfullmäktiges protokoll den 30 oktober 2023, § 206 

Bedömning

Fortbildning och styrning inom Lärande och stöd. Forskning visar att kollegialt lärande som sker över 
tid är den mest effektiva formen av fortbildning och att den ger mer effekt än individuella 
fortbildningsinsatser. Kollegialt lärande framhävs av Skolverket som ett sätt att öka kvaliteten i 
undervisningen. Inom grundskolan i Arvika bedrivs kollegialt lärande i olika former, bland annat i 
ämnesträffar och olika nätverksträffar. Ämnesträffar leds av förstelärare och samordnas av 
utvecklingsledare. Nätverksträffar leds av utvecklingsledare. I förstelärares uppdrag ingår att fungera 
som stöd för lärare för att förankra undervisningen i forskning och beprövad erfarenhet.  Vissa 
ämnen där kvalitetsarbetets analyser visat större behov av satsningar sker också större satsningar, 
såsom NO – ämnen, det så kallade NTA- projektet men även matematik inom grundskolan. 

Bedömning av den enskilda skolans utvecklingsbehov av kvalitetshöjande insatser görs av rektor 
tillsammans med personal. 

Regionalt utvecklingscentrum (RUC) vid Karlstads Universitet, RUC medfinansieras av Arvika 
kommun. Via RUC sker en del av fortbildningen, men också via Skolverkets utbildningsplattform, där 
till exempel hela arbetslag gått Specialpedagogik för lärande.
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Sammanträdesdatum
2024-04-29

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Att avsätta mer resurser till lärarfortbildning ses för närvarande ej som möjligt.

Ekonomiska konsekvenser
 
Ingen påverkan.

Bedömning om barns rättigheter 

Barns rätt till utbildning av god kvalitet förstärks genom att grundskolans fortbildning av personal 
grundas i adekvat forskning.

Beslutet skickas till

Verksamhetschefen
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Sammanträdesdatum
2024-04-29

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 65 Dnr KS/2022:931

Motion om att skapa förutsättningar för dygnet-runt-öppet på 
avfallsanläggningen Mosseberg (M)

Beslut

Kommunfullmäktige beslutar att kommunen ska skapa förutsättningar för utökade öppettider på 
obemannade tider på Mossebergs återvinningscentral.

Motionen bifalls.

Sammanfattning

Moderaterna har genom Kristina Bengtsson Nilsson och Magnus Ståhlberg inkommit med en motion 
med följande yrkande: Att kommunen skapar förutsättningar för dygnet-runt-tillgång för Arvika 
kommuns medborgare till avfallsanläggningen på Mosseberg.

Teknik i Väst AB har på uppdrag av kommunen gjort en översiktlig utredning som visar att det är 
möjligt göra förändringar på Mossebergs återvinningscentral så att besök utanför bemannad tid kan 
tillåtas, vilket skulle innebära en bättre service. Fortsatt utredning föreslås.

Beslutsunderlag

Kommunstyrelsens protokoll den 16 april 2024, § 59
Kommunledningsutskottets protokoll den 8 april 2024, § 36
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 20 mars 2024
Kommunfullmäktiges protokoll den 28 november 2022, § 233
Moderaternas motion den 22 november 2022

Yrkande

Kristina Bengtsson Nilsson (M) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag med följande 
tilläggsyrkande: att det i att-satsen läggs till att kommunen skapar förutsättningar för utökade 
öppettider på obemannade tider
Anton Sjöstedt (L) yrkar bifall till Kristina Bengtsson Nilssons (M) yrkande  
Alina Koltsova (MP) yrkar bifall till Kristina Bengtsson Nilssons (M) yrkande  
Lisa Levin (S) yrkar bifall till Kristina Bengtsson Nilssons (M) yrkande
Lars-Olof Gävert (ArvP) yrkar bifall till Kristina Bengtsson Nilssons (M) yrkande
Peter Söderström (S) yrkar bifall till Kristina Bengtsson Nilssons (M) yrkande
Håkan Persson (SD) yrkar bifall till Kristina Bengtsson Nilssons (M) yrkande

Comfact Signature Referensnummer: 130050SE



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 19 (55)
Sammanträdesdatum
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Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Ulf Jonsson (C) yrkar bifall till Kristina Bengtsson Nilssons (M) yrkande
Catharina Leverström (KD) yrkar bifall till Kristina Bengtsson Nilssons (M) yrkande
Kenneth Johannesson (S) yrkar bifall till Kristina Bengtsson Nilssons (M) yrkande 
Mona Smedman (C) yrkar bifall till Kristina Bengtsson Nilssons (M) yrkande 

Bedömning

Kommunledningsstabens bedömning är att utökade öppettider är ett genomförbart förslag. Efter 
utredning av Teknik i Väst AB samt beslut i bolagets styrelse har även bolagets VD fått i uppdrag att 
detaljprojektera för förändringar som ligger i linje med motionärens förslag. 
 
Moderaterna har genom Kristina Bengtsson Nilsson och Magnus Ståhlberg inkommit med en motion 
om dygnet-runt-öppet på avfallsanläggningen Mosseberg. Motionärerna yrkar att kommunen skapar 
förutsättningar för dygnet-runt-tillgång för Arvika kommuns medborgare till avfallsanläggningen på 
Mosseberg och hänvisar till bland annan Kils kommun som har en liknande lösning.

Arvika Energi och Miljö AB har på uppdrag av kommunen gjort en översiktlig utredning som visar att 
det är möjligt göra förändringar på Mossebergs återvinningscentral så att besök utanför bemannad 
tid kan tillåtas, vilket skulle innebära en bättre service.
 
Förslaget innebär att privatpersoner som vill kunna använda återvinningscentralen utanför 
bemannad tid först går en utbildning gällande sortering och säkerhet, samt skriver på ett avtal. Ett 
inpasseringssystem säkerställer att endast godkända personer släpps in. Besök utanför bemannad tid 
kameraövervakas och misskötsel kan leda till att personen enbart tillåts besök under bemannad tid. 
Utredningen föreslår även en ökning av antal fraktioner som sorteras ut på återvinningscentralen. 
Syftet är ökad materialåtervinning och minskade mängder som går till energiåtervinning, vilket 
förutom miljönyttan även innebär minskade kostnader. 

Arvika Energi och Miljö AB beslutade den 21 februari 2024 (Dnr AEMAB/2024:11) att ge VD i uppdrag 
att detaljprojektera och ta fram kostnadskalkyl för de förändringar som krävs på Mosseberg för att 
kunna tillåta besök utanför bemannad tid. Styrelsen beslutade också att utöka investeringsbudgeten 
för innevarande år med 300 tkr för detaljprojektering och kostnadsberäkning av förändringen.

Ekonomiska konsekvenser 

Kostnad för detaljprojektering bedöms till 300 tkr. Kostnaden belastar Arvika Energi och Miljö AB

Bedömning om barns rättigheter 

Barn påverkas inte av beslutet då endast fortsatt utredning initieras. En eventuell kommande 
förändring bedöms vara positivt för barns rättigheter eftersom det innebär större bekvämlighet för 
föräldrar och syftar till en mer hållbar avfallshantering och ett mer hållbart samhälle. 
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Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Beslutet skickas till

Samhällsbyggnadschef
Bitr. kommundirektör
Arvika Miljö och energi AB
Kristina Bengtsson Nilsson(M)
Magnus Ståhlberg(M)
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Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 66 Dnr KS/2023:336

Motion om kultur- och fritidscheck (S)

Beslut

Kommunfullmäktige konstaterar att det pågår arbete med ett statligt Fritidskort för barn och unga 
som väntas lanseras under 2025. 

Motionen anses därmed besvarad.

Sammanfattning

Berit Thim (S) föreslår i en motion att Arvika kommun ska utreda möjligheten att införa ett kultur- 
och fritidscheck, i första hand till barn i åk 3 och 4. Kultur- och fritidsaktiviteter är en viktig del av 
barns stimulans och utveckling, samhörighet och inkludering. På uppdrag av regeringen pågår ett 
arbete hos E-hälsomyndigheten att ta fram ett statligt Fritidskort för barn och unga som planeras 
lanseras under 2025. 

Beslutsunderlag

Kommunstyrelsens protokoll den 16 april 2024, § 60
Kommunledningsutskottets protokoll den 8 april 2024, § 38
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 11 mars 2024
Kommunfullmäktiges protokoll den 27 mars 2023, § 64
Berit Thims (S) motion den 27 mars 2023

Yrkande

Berit Thim (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut
Catharina Leverström (KD) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut

Bedömning

Barnkonventionen framhåller barns rätt till utveckling och möjlighet till meningsfull 
fritidssysselsättning. Arvika kommun har ett rikt föreningsliv och många barn är medlemmar i flera 
föreningar. Det finns grupper av barn som av olika skäl inte är aktiva i någon förening. Det kan bero 
på olika saker exempelvis att man inte vill delta i, eller att det inte fungerar för personen att delta i, 
organiserad verksamhet, ekonomiska förutsättningar, familjen man växer upp i är föreningsovana 
och obekanta med föreningslivet eller på grund av geografiska förutsättningar som gör det svårt att 
delta.
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Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Ekonomiska konsekvenser 

Beslutet har inga ekonomiska konsekvenser.

Bedömning om barns rättigheter
 
Barn berörs indirekt att beslutet om att Arvika kommun avvaktar arbetet som pågår med ett 
nationellt fritidskort för barn och unga. Barn har inte haft möjlighet att påverka och delta i beslutet. 

Beslutet skickas till

Bitr. kommundirektören
Kultur och fritidschefen
Motionären
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Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 67 Dnr KS/2023:337

Motion om kulturgaranti (S)

Beslut

Kommunfullmäktige beslutar att bifalla motionen och att återredovisning sker i Utskottet lärande och 
stöd.

Sammanfattning

Berit Thim (S) inkommer med en motion om att kommunen utreder möjligheten att införa en 
Kulturgaranti, en plan som innebär att man säkerställer att alla elever i åk 1 till 9 får ta del av minst 
en kulturaktivitet/ett kulturprojekt per läsår. 

Beslutsunderlag

Kommunstyrelsens protokoll den 16 april 2024, § 61
Lärande och stöds tjänsteskrivelse den 21 mars 2024
Berit Thims (S) motion den 27 mars 2023
Kommunfullmäktiges protokoll den 27 mars 2023, § 65 

Yrkande

Berit Thim (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut
Anton Sjöstedt (L) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut
Alexander Arnesson (SD) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 
Catharina Leverström (KD) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut
Peter Söderström (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut
Lars-Olof Gävert (ArvP) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut
Filip Pontelius (MP) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut
Ulf Jonsson (C) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut

Bedömning

Arvika kommun är som motionären skriver en kulturkommun som också framkommer i kommunens 
vision. Kopplingen till barnkonventionen är också tydlig.

Nulägesbedömning är att grundskolan årskurs 1-9 har kulturupplevelser i så gott som samtliga 
årskurser. Varje år söks pengar för kulturaktiviteter (Skapande skola) och beroende på ansökans 
utfall kan alla eller några av dessa bli en del av elevernas upplevelse under året. Vissa av 

Comfact Signature Referensnummer: 130050SE



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 24 (55)
Sammanträdesdatum
2024-04-29
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upplevelserna sker via kommunens försorg och andra görs möjliga med ekonomiska bidrag från 
regionen men framför allt via Skapande skola, som administreras via Kulturrådet på statlig nivå.
Det finns behov av en kartläggning kring grundskola inklusive anpassad skolform om möjligheten att 
ta del av kulturutbud.

Ekonomiska konsekvenser 

Skall utredas.

Bedömning om barns rättigheter
 
Barns möjligheter till kulturaktiviteter kartläggs, redovisas och bedöms i samband med återrapport 
för Lärande och stöd.

Beslutet skickas till

Verksamhetschefen
Motionären
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Kommunfullmäktige
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Paragraf 68 Dnr KS/2024:67

Medborgarförslag om att stoppa kalavverkningar av skog som 
ägs av Arvika kommun eller dess kommunala bolag

Beslut 

Arvika kommun tackar för förslagsställarens engagemang och de synpunkter som lämnats i 
medborgarförslaget.

Kommunfullmäktige konstaterar att arbete pågår med ny skogsstrategi som ska antas under hösten 
2024. Då kan beslut om metoder för avverkning fattas.

Sammanfattning

Bo Thorsander har inkommit med ett medborgarförslag om att kommunfullmäktige ska ta ett beslut 
om att stoppa kalavverkning av skog som ägs av Arvika kommun eller dess kommunala bolag. 
Kommunledningsstaben arbetar redan med frågan i enlighet med kommunfullmäktiges tidigare 
beslut.

Beslutsunderlag

Kommunstyrelsens protokoll den 16 april 2024, § 62
Kommunledningsutskottets protokoll den 8 april 2024, § 39
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 12 mars 2024
Kommunfullmäktiges protokoll den 29 januari 2024, § 16
Bo Thorsanders medborgarförslag den 7 januari 2024

Bedömning

Kommunledningsstabens bedömning är att arbete redan pågår och att medborgarförslaget inte 
föranleder några förändringar.

Ekonomiska konsekvenser 

Förslaget har inga ekonomiska konsekvenser.
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Bedömning om barns rättigheter 

Medborgarförslagets svar bedöms inte ha någon påverkan på barns rättigheter. I samband med att 
en ny skogsstrategi för skötseln av de kommunalt ägda skogarna tas fram görs en ny bedömning 
avseende barnperspektivet. 

Beslutet skickas till

Bo Thorsander
Samhällsbyggnadschef
Bitr. kommundirektör
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Paragraf 69 Dnr KS/2024:194

Medborgarförslag om att ta fram lokala ordningsföreskrifter 
rörande användning av fyrverkerier

Beslut

Arvika kommun tackar för förslagsställarens engagemang och de synpunkter som lämnats i 
medborgarförslaget.

Kommunfullmäktige konstaterar att medborgarförslaget inte är möjligt att genomföra mot bakgrund 
av gällande lagstiftning och rättspraxis.

Sammanfattning

Gunno och Elisabeth Karlsson har inkommit med ett medborgarförslag om att kommunen ska ta fram 
lokala ordningsföreskrifter rörande användning av fyrverkerier. Förslagsställarna vill ha ett totalt 
förbud mot fyrverkerier inom hela Arvika kommun. Mot bakgrund av gällande lagstiftning och 
rättspraxis bedömer kommunledningsstaben att medborgarförslaget inte går att genomföra.

Beslutsunderlag

Kommunstyrelsens protokoll den 16 april 2024, § 63
Kommunledningsutskottets protokoll den 8 april 2024, § 40
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 12 mars 2024
Kommunfullmäktiges protokoll den 26 februari 2024
Gunno och Elisabeth Karlssons medborgarförslag den 24 februari 2024

Yrkande

Peter Söderström (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut

Bedömning

Arvika kommun har redan lokala ordningsföreskrifter för ett område i centrala Arvika där det krävs 
polistillstånd för användande av pyrotekniska varor.
I ordningslagen finns en grundläggande bestämmelse om tillstånd för användning av pyrotekniska 
varor. Enligt 3 kap. 7 § ordningslagen får pyrotekniska varor inte användas utan tillstånd av 
Polismyndigheten, om användningen med hänsyn till tidpunkten, platsens belägenhet och övriga 
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omständigheter innebär risk för skada på eller någon beaktansvärd olägenhet för person eller 
egendom. 

Trots denna allmänna bestämmelse har det ansetts att det kan finnas behov av kompletterande 
lokala föreskrifter. Av 3 kap. 9 § ordningslagen framgår att kommunen får meddela de ytterligare 
föreskrifter för kommunen eller del av denna som behövs för att förhindra att människors hälsa eller 
egendom skadas till följd av användningen av pyrotekniska varor. 

Bestämmelsen i 3 kap. 9 § ordningslagen ger alltså kommunerna en möjlighet att meddela lokala 
föreskrifter om användningen av pyrotekniska varor som sträcker sig längre eller är av mer preciserat 
slag än den allmänna bestämmelsen i 3 kap. 7 § ordningslagen. Föreskriften i 20 § i detta förslag har 
alltså till syfte att förhindra att människors hälsa eller egendom skadas till följd av användningen av 
pyrotekniska varor, inte att upprätthålla den allmänna ordningen. 

Det bör observeras att det inte krävs att användningen sker på offentlig plats eller 31 plats som 
kommunen jämställt med sådan plats. Att denna föreskrift gäller även andra platser än offentliga 
framgår även av 2 § i förslaget. Avsikten är att det ska kunna införas krav på tillstånd för eller förbud 
mot användningen av pyrotekniska varor inom ett visst begränsat område eller beträffande varor av 
visst slag. 

Föreskriften kan till exempel gälla för vissa särskilt känsliga platser till exempel vid sjukhus och 
vårdhem eller på innetorg, dvs. på platser där risken är påtaglig för att människors hälsa eller 
egendom (till exempel husdjur) skadas till följd av användningen av pyrotekniska varor. Endast i 
undantagsfall bör totalförbud införas och då med ett mycket begränsat geografiskt 
tillämpningsområde, till exempel på ett innetorg eller vid ett sjukhus.

Även beträffande denna föreskrift gäller att de innetorg, sjukhus med mera som avses i föreskriften 
ska anges noga. Syftet med denna föreskrift ska bland annat vara att förebygga att människors hälsa 
skadas. Begreppet "hälsa" omfattar inte enbart fysiskt utan också psykiskt och socialt välbefinnande. 
Hänsyn ska även tas till intresset av att utan störning kunna vistas och förflytta sig utomhus. Störande 
användning av pyrotekniska varor kan innebära risker för människors hälsa i somatiskt eller psykiskt 
hänseende. 

Frågan om införande av tillståndsplikt för eller förbud mot användning av pyrotekniska varor för 
större geografiska områden eller rent av för hela kommunen väcks emellanåt och ett antal 
kommuner har också beslutat om långtgående restriktioner när det gäller sådan användning. 

Praxis från förvaltningsrätter och kammarrätter ger dock uttryck för stor restriktivitet här. I en dom 
från Kammarrätten i Sundsvall (2019-11-06 i mål nr 3003-18) prövades en föreskrift som innebar att 
tillstånd krävdes för fyrverkerier inom alla tätorter och byar med sammanhållen bebyggelse, med 
undantag för nyårsafton 23-01 och Valborg 20-23. Kammarrätten konstaterade att den generella 
tillståndsplikten hade ett relativt stort och ospecifikt geografiskt tillämpningsområde och gällde hela 
året med två korta undantag. I likhet med förvaltningsrätten ansåg kammarrätten att beslutet stred 
mot bestämmelsen i 3 kap. 12 § ordningslagen, eftersom det lade onödigt tvång på allmänheten och 
innebar obefogade inskränkningar i den enskildes frihet. 
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Förvaltningsrätten i Göteborg har i två domar (2020-11-09 i mål nr 5613- 19 och 2021-03-18 i mål nr 
15575-20) på motsvarande sätt funnit att lokala föreskrifter innebärande förbud mot användning av 
pyrotekniska varor inom hela kommunen utom under bestämda tider två dagar per år respektive 
tillståndsplikt inom hela kommunen med undantag för viss tid vid nyår, är för långtgående och strider 
mot bestämmelsen i 3 kap. 12 § ordningslagen. 

Förvaltningsrätten i Växjö har i en dom (2022-03-10 i mål nr 5100-21) i likhet med ovanstående fall 
funnit att föreskrifter med en omfattande generell tillståndsplikt för alla årets dagar utom några 
timmar på nyårsnatten, är för långtgående och strider mot bestämmelsen i 3 kap. 12 § 
ordningslagen.

Mot bakgrund av detta bedömer kommunledningsstaben att medborgarförslaget inte går att bifalla.

Beslutet skickas till

Gunno och Elisabeth Karlsson
Samhällsbyggnadschef
Trafikplanerare
Bitr. kommundirektör
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Paragraf 70 Dnr KS/2024:352

KPMG och Kommunrevisionen - Revisionsrapport - Granskning 
av årsredovisning 2023

Beslut

Kommunfullmäktige tar del av revisionsrapporten och lägger den till handlingarna.

Sammanfattning

Vi av fullmäktige utsedda revisorer har granskat den verksamhet som bedrivits i styrelse och 
nämnder och genom utsedda lekmannarevisorer verksamheten i koncernen Arvika Stadshus AB samt 
Stiftelsen Glaskogens Naturreservat under år 2023. 

Styrelse och nämnder ansvarar för att verksamheten bedrivs enligt gällande mål, beslut och riktlinjer 
samt de föreskrifter som gäller för verksamheten. De ansvarar också för att det finns en tillräcklig 
intern kontroll och återredovisning till fullmäktige.

Revisorerna ansvarar för att granska verksamhet, intern kontroll och räkenskaper samt att pröva om 
verksamheten bedrivits enligt fullmäktiges uppdrag och mål samt de föreskrifter som gäller för 
verksamheten.

Granskningen har utförts enligt kommunallagen, god revisionssed i kommunal verksamhet och 
kommunens revisionsreglemente. Granskningen har genomförts med den inriktning och omfattning 
som behövs för att ge rimlig grund för bedömning och ansvarsprövning. Revisorernas analyser av 
väsentlighet och risk har varit vägledande för valet av granskningsinsatser och har utgjort grunden till 
revisionsplanen för verksamhetsåret 2023.

Vi har löpande tagit del av styrelsens och nämndernas verksamhet via protokoll och andra 
beslutsunderlag, samt genom samtal med förtroendevalda och tjänstemän. Vidare har 
räkenskaperna samt den interna kontrollen granskats. Träffar har genomförts med vår 
uppdragsgivare, kommunfullmäktiges presidium. KPMG har biträtt oss vid revisionen.

Resultatet och omfattningen av genomförd granskning framgår nedan och i bilaga 1 Revisorernas 
redogörelse, bilaga 2 Lekmannarevisorernas granskningsrapporter, bilaga 3 Revisionsberättelser från 
de kommunala företagen, bilaga 4 granskningsrapport drifts- och servicenämnden samt i bilaga 5 
granskningsrapport hjälpmedelsnämnden.

Vi bedömer sammantaget att styrelse och nämnder har bedrivit verksamheten på ett ändamålsenligt 
och tillfredsställande sätt. Men från ekonomisk synpunkt endast delvis tillfredsställande. 
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Vi bedömer att räkenskaperna i allt väsentligt är rättvisande. Vi noterar att kommunen gör avsteg 
från lag och god redovisningssed beträffande redovisning av hyreskontrakt på fastigheter. Vi ser 
allvarligt på de betydande underskott som redovisas av utskottet för lärande och stöd och för vård 
och omsorg. 

Vi bedömer att styrelsens och nämndernas interna kontroll delvis har varit tillräcklig. Vi ser behov av 
tätare frekvens på uppföljning av internkontroll samt att styrelse och nämnder säkerställer att 
identifierade brister leder till förbättring.

Vi bedömer sammantaget att resultatet enligt årsredovisningen är förenligt med de finansiella mål 
som fullmäktige uppställt då två av två mål uppfylls 2023. 

Vår sammanfattande bedömning är att det är svårt att utläsa vad som krävs för att ett 
verksamhetsmål anses uppnått och även i nästa steg, vad som krävs för att ett perspektiv anses 
uppfyllt. Det framgår inte av årsredovisningen hur många indikatorer som ska vara uppfyllda för att 
ett mål ska bedömas som uppnått, heller inte hur många mål som ska vara uppfyllda för att ett 
målområde ska bedömas som uppnått.
Av den anledningen avstår vi från att uttala oss om huruvida resultatet enligt årsredovisningen är 
förenlig med de av fullmäktige fastställda verksamhetsmålen. 

Vi tillstyrker att fullmäktige beviljar ansvarsfrihet för styrelse och nämnder samt enskilda 
ledamöter i dessa organ. 

Vi tillstyrker att kommunens årsredovisning godkänns. 

Med hänsyn till kommunallagens regler om jäv och kommunfullmäktiges beslut har nedanstående 
revisorer inte deltagit i revisionen av följande nämnd: Sven-Eric von Wachenfeldt för 
kommunstyrelsen samt Svante Karlsson för kommunstyrelsen, kommunledningsutskottet, utskottet 
för vård och omsorg, hjälpmedelsnämnden samt överförmyndarnämnden.

Beslutsunderlag

Bilaga 1 Revisorernas redogörelse 2023
Bilaga 2 Lekmannarevisorernas granskningsrapporter
Bilaga 3 granskningsrapport drifts- och servicenämnden 
Bilaga 4 granskningsrapport hjälpmedelsnämnden
Årsredovisning och revisionsberättelse ALMAB 2023
Årsredovisning och revisionsberättelse ASAB 2023
Årsredovisning och revisionsberättelse AEAB 2023
Årsredovisning och revisionsberättelse AEMAB 2023
Årsredovisning och revisionsberättelse AFAB 2023
Årsredovisning och revisionsberättelse AKAB 2023
Årsredovisning och revisionsberättelse AKNAB 2023
Årsredovisning och revisionsberättelse ANC AB 2023
Årsredovisning och revisionsberättelse ANC Ek för. 2023
Årsredovisning och revisionsberättelse TIVAB 2023
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Beslutet skickas till

Kommundirektören
Ekonomistaben
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Paragraf 71 Dnr KS/2024:13

Årsredovisning 2023

Beslut

Kommunfullmäktige beslutar att godkänna upprättad årsredovisning för 2023.

Kommunfullmäktige beslutar att godkänna att investeringsbudgetens ram 2024 höjs med 76,9 mnkr 
genom överföring av investeringsmedel från 2023.

Kommunfullmäktige beslutar att godkänna bifogad förteckning av investeringsprojekt som ingår i 
ramöverföringen av investeringsmedel från 2023 till 2024.

Sammanfattning

Ekonomistaben har upprättat förslag till årsredovisning för 2023. Årsredovisningen innehåller bland 
annat en sammanfattande analys av måluppfyllelse och ekonomisk ställning, väsentliga 
personalförhållanden, drift- och investeringsredovisning, sammanställd redovisning för koncernen 
Arvika kommun samt verksamhetsberättelser för samtliga verksamheter.

Årets resultat för kommunen var positivt och uppgick till 84,0 mnkr, överskottet beror främst på att 
kommunens finansiella placeringar har ökat i värde under året. Verksamheternas resultat var dock 
negativt och uppgår till -24,6 mnkr vilket är en försämring mot föregåendes år då verksamhetens 
resultat var positivt och uppgick till 52,3 mnkr. Kommunens dotterbolag generade ett överskott 
under 2023 vilket lede till att även kommunkoncernens resultat var positivt och uppgick till 143,5 
mnkr. 

Årets balanskravsresultat är positivt och uppgår till 18,4 mnkr, detta trots att vi återlägger 64,8 mnkr 
avseende orealiserade vinster. Vi har i årets balanskravsutredning sätt av ytterligare 0,8 mnkr till 
resultatutjämningsreserven som efter denna avsättning uppgår till 87,7 mnkr. Arvika kommun har 
inga historiska underskott som behöver återställas i balanskravsutredningen vilket innebär att 
Kommunallagens krav om en ekonomi i balans bedöms som uppfylld för 2023. 

Av investeringsanslagen på totalt 182 mnkr år 2023 återstår 92,4 mnkr. Förvaltningen föreslår en 
ramöverföring av investeringsmedel från år 2023 till år 2024 med totalt 76,9 mnkr. Fördelning på 
projektnivå framgår av bifogat förslag.

Beslutsunderlag

Kommunstyrelsens protokoll den 16 april 2024, § 51
Kommunledningsutskottets protokoll den 8 april 2024, § 34
Ekonomstabens tjänsteskrivelse 28 mars 2024
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Upprättat förslag till årsredovisning 2023
Förslag till ramöverföring av investeringsmedel 2023 till 2024 
Utskottet Vård och omsorgs protokoll den 23 mars 2024, § 10
Utskottet Lärande och stöds protokoll den 21 mars 2024, § 17
De kommunala bolagens årsredovisningar för kännedom
Birgitta Jansson och Nils Norqvists muntliga redovisning den 29 april 2024

Yrkande

Peter Söderström (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut

Beslutet skickas till

Ekonomistaben
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Paragraf 72 Dnr KS/2024:13

Prövning av ansvarsfrihet för Kommunstyrelsens och nämnder

Beslut

Kommunfullmäktige beviljar Kommunstyrelsen och dess förtroendevalda ansvarsfrihet för 2023. 

Kommunfullmäktige beviljar Socialnämnden och dess förtroendevalda ansvarsfrihet för 2023.

Kommunfullmäktige beviljar Myndighetsnämnden och dess förtroendevalda ansvarsfrihet för 2023.

Kommunfullmäktige beviljar Arvika-Eda överförmyndarnämnd och dess förtroendevalda 
ansvarsfrihet för 2023.

Kommunfullmäktige beviljar Valnämnden och dess förtroendevalda ansvarsfrihet för 2023. 

Kommunfullmäktige beviljar Drifts- och servicenämnden och dess förtroendevalda ansvarsfrihet för 
2023. 

Kommunfullmäktige beviljar Hjälpmedelsnämnden i Värmland och dess förtroendevalda 
ansvarsfrihet för 2023.

Sammanfattning

En revisionsrapport över årsredovisningen har lämnats in av revisorerna. I den så tillstyrks det att 
fullmäktige beviljar ansvarsfrihet för styrelse och nämnder samt enskilda ledamöter i dessa organ. 

Jäv

På grund av jäv deltar inte Peter Söderström (S), Kristina Bengtsson Nilsson (M), Jenny Boquist (S), 
Anders Skogberg (SD), Pia Embretsen (S), Henrik Samuelsson (M), Lars-Olof Gävert (ArvP), Mona 
Smedman (C), Lisa Levin (S), Linda Hansen Grundel (S), Alexander Arnesson (SD), Lars-Ove Jansson 
(S), Magnus Ståhlberg (SD), Catharina Leverström (KD), Maryna Bialesta Vilhelm (S), Irja Nilsson (M), 
Berit Thim (S), Filip Pontelius (MP), Maria Rönnehäll (S), Susanne Engstad (ArvP), Ulf Jonsson (C), 
Anton Sjöstedt (L), Jelena Skogberg (SD), Börje Wahlund (M), Raghad Alghanem (S), Pia Gullqvist 
Österberg (M), Siv Kjellberg Andersson (SD), Per-Anders Gävert (ArvP), Ruba Alghanem (S), Jina Beri 
(C), Håkan Persson (SD), Ing-Marie Albinsson (M), Margareta von Wachenfeldt (S), Patrik Olsson (V), 
Lars-Erik Axelsson (S), Jan Rülcker (M), Anna Karlsson Gurnett (S), Kristina Skogberg (SD), och Alina 
Koltsova (MP) i handläggningen av Kommunstyrelsen. 
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På grund av jäv deltar inte Linda Hansen Grundel (V), Börje Wahlund (M), Alina Koltsova (MP), Ing-
Marie Albinsson (M), Anna Karlsson Gurnett (S), Irja Nilsson (M), Raghad Alghanem (S), Jina Beri (C) , 
Anton Sjöstedt (L) och Jelena Skogberg (SD) i handläggningen av Socialnämnden.
På grund av jäv deltar inte Gerd Karlsson (S), Stefan Åström (S), Jenny Boquist (S), Eva Svensson (S), 
Alexander Molander Broström (M), John-Olov Vikström (SD), i handläggningen av 
Myndighetsnämnden. 

På grund av jäv deltar inte Stefan Åström (S), Henrik Samuelsson (M), Pia Embretsen (S) och Nils-
Gunnar Andersson i handläggningen av Arvika-Eda överförmyndarnämnd. 

På grund av jäv deltar inte Irja Nilsson (M) och John-Olov Vikström (SD) i handläggningen av 
Valnämnden.

På grund av jäv deltar inte Peter Söderström (S) i handläggningen av Drifts- och servicenämnden. 

På grund av jäv deltar inte Mona Smedman (C) och Henrik Samuelsson (M) i handläggningen av 
Hjälpmedelsnämnden i Värmland. 
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Paragraf 73 Dnr KS/2024:168

Slutredovisning av investeringsprojekt år 2023

Beslut

Kommunfullmäktige fastställer slutredovisning av investeringsprojekt som färdigställts under 2023 
inom Kommunledningsstaben.

Sammanfattning 

Slutredovisning av investeringsprojekt som färdigställts under 2023 inom Kommunledningsstaben.

Beslutsunderlag

Kommunstyrelsens protokoll den 16 april 2024, § 52
Kommunledningsutskottets protokoll den 19 mars 2024, § 31
Ekonomistabens tjänsteskrivelse den 23 februari år 2024
Projekt 1226 - Parkering Ingestrand
Projekt 1236 - Effekter av GC-plan
Projekt 1303 - Digitalisering av samhällsbyggnadsprocessen
Projekt 1332 - Prästängen villatomter
Projekt 1472 - Viksvallen - renovering läktare
Projekt 2210 - Datanät och utrustning
Projekt 2217 - IT utbyte wifi
Projekt 2219 - Ny webbplats

Beslutet skickas till

Kommundirektör
Biträdande kommundirektör
Ekonomichef
Controller
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Paragraf 74 Dnr KS/2024:254

Redovisning av motioner som är äldre än ett år och vilkas 
beredning inte avslutats i april 2024

Beslut

Kommunfullmäktige tar del av redovisningen och beslutar att motionerna skall bli föremål för fortsatt 
beredning.

Sammanfattning

Enligt arbetsordning för Kommunfullmäktige ska Kommunstyrelsen vid fullmäktiges april- och 
oktobersammanträden redovisa de motioner vilkas beredning då ännu inte slutförts och som är äldre 
än ett år. 

Enligt diariet finns det fyra motioner som är äldre än ett år vars beredning ännu inte slutförts.

KS/2023:402 - Motion om att införa en friskvårdspeng (friskvårdsbidrag) för de kommuninvånare 
som har daglig verksamhet enligt lagen (1993:387) om stöd och service till vissa funktionshindrade, 
LSS, Arvikapartiet

KS/2023:403 - Motion om Friskvårdskort för personer med LSS-insats, Arvikapartiet

KS/2023:398 - Motion om revidering av kommunens placeringspolicy för kapital med anledning av 
det förändrade säkerhetsläget, Moderaterna

KS/2022:641 - Motion om osund konkurrens, Liberalerna

Beslutsunderlag

Kommunstyrelsens protokoll den 16 april 2024, § 64
Kommunledningsutskottets protokoll den 8 april 2024, § 41
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 26 mars 2023

Beslutet skickas till

Kanslifunktionen
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Paragraf 75 Dnr KS/2024:255

Redovisning av medborgarförslag som är äldre än ett år och 
vilkas beredning inte avslutats i april 2024

Beslut

Kommunfullmäktige tar del av redovisningen och lägger den med godkännande till handlingarna.

Sammanfattning

Enligt arbetsordning för Kommunfullmäktige ska Kommunstyrelsen vid fullmäktiges april- och 
oktobersammanträden, redovisa de medborgarförslag vilkas beredning då ännu inte slutförts och 
som är äldre än ett år. 

Enligt diariet finns det inget medborgarförslag som är äldre än ett år vars beredning ännu inte 
slutförts.

Beslutsunderlag

Kommunstyrelsens protokoll den 16 april 2024, § 65
Kommunledningsutskottets protokoll den 8 april 2024, § 42
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 18 mars 2024

Beslutet skickas till

Kanslifunktionen
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 40 (55)
Sammanträdesdatum
2024-04-29

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 76 Dnr KS/2024:166

Samverkansstruktur för gymnasie- och vuxenutbildning i 
Värmland

Beslut
 
Kommunstyrelsen föreslår Kommunfullmäktige besluta att:

1. Samverkansstruktur för gymnasie- och vuxenutbildning i Värmland godkänns.
2. Arvika kommun tecknar primärt samverkansavtal med Säffle kommun, Årjängs kommun och Eda 
kommun.
3. Arvika kommun tecknar sekundärt samverkansavtal med samtliga kommuner i Värmlands län.

Sammanfattning

Den 8 december 2023 fattade styrgruppen för gymnasie- och vuxenutbildningssamverkan Värmland 
beslut om en rekommendation till länets kommuner. Rekommendationen innebär att samtliga 
kommunfullmäktige i länets kommuner tar beslut om ett nytt samverkanssystem för gymnasie- och 
vuxenutbildning. Styrgruppen rekommenderar att kommunerna tar beslut i enlighet med den 
tjänsteskrivelse som finns framtagen och undertecknar ett primärt samverkansavtal och sekundärt 
samverkansavtal. Bakgrunden till detta är en nationell reform gällande dimensionering och planering 
av gymnasie- och vuxenutbildning.  

Beslutsunderlag

Kommunstyrelsens protokoll den 16 april 2024, § 66
Utskottet Lärande och stöds protokoll den 20 mars 2024, § 34
Lärande och stöds tjänsteskrivelse den 14 mars 2024
Utkast till Primärt samverkansavtal med Säffle kommun, Årjängs kommun och Eda kommun från 
2024-08-01
Utkast till sekundäravtal med Värmlands kommuner från 2024-08-01
Nuvarande gymnasiesamverkansavtal med bilagor från 2019-12-19

Bedömning

Den föreslagna förändringen ger bättre planeringsförutsättningar för kommuners planering och 
dimensionering av gymnasieprogram.
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 41 (55)
Sammanträdesdatum
2024-04-29

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Ekonomiska konsekvenser 

Inga extra kostnader till följd av samverkan.

Bedömning om barns rättigheter
 
Ger ungdomar tillgång till ett brett utbud av gymnasieutbildningar i hela Värmland.

Beslutet skickas till

Verksamhetschefen
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 42 (55)
Sammanträdesdatum
2024-04-29

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 77 Dnr KS/2024:301

Ansökan och förslag till ny belägenhetsadress för fastigheten 
Mangskogs Fjäll 1:195

Beslut

Kommunfullmäktige beslutar att fastställa ny belägenhetsadress Fjäll Mossviken 2 för fastigheten 
Mangskogs-Fjäll 1:195.

Sammanfattning

Urban Andersson ansöker och lämnar förslag till ny belägenhetsadress för fastigheten Mangskogs-
Fjäll 1:195. Förslaget är Fjäll Mossviken 2.

Motivering: Mossviken – dialektalt Môsvika – är det namn som är vedertaget sedan huset flyttades 
dit vid ca 1850. Huset används inte med det är bra om ambulans och dylikt hittar dit om det skulle 
behövas (skogsarbete eller jakt).

Beslutsunderlag

Namnberedningens protokoll den 10 april 2024, §6
Urban Anderssons ansökan den 15 februari 2024
Kartor och befintliga adresser den 3 april 2024
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 3 april 2024

Beslutet skickas till

Urban Andersson
Räddningstjänsten
Kartingenjören
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 43 (55)
Sammanträdesdatum
2024-04-29

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 78 Dnr KS/2024:302

Ansökan och förslag till ny belägenhetsadress för fastigheten 
Allstakan 1:138

Beslut

Kommunfullmäktige beslutar att fastställa ny belägenhetsadress Allstakan Ve Sönnre tjärnet 1 för 
fastigheten Allstakan 1:138. 

Sammanfattning

Göran Bengtsson ansöker och lämnar förslag till ny belägenhetsadress för fastigheten Allstakan 
1:138. Förslaget är Allstakan Sönnre tjärnet 1. 

Motivering: Namnet på tjärnen vid kojan.

Lantmäteriet förordar att de namn som redan står i kartan gärna används till belägenhetadresser. I 
det här fallet är just Sönnre tjärnet ett sådant namn. Norr om Sönnre tjärnet finns Nolare tjärnet, där 
har gårdsadressen inte anpassats till kartan utan är Norra tjärnet. 

Namnberedningen vill lägga till Vid eller Ve i början av belägenhetsadressen. Kartingenjör kontaktar 
sökanden och ändrar efter att han har meddelat vilket av alternativen han vill ha. 

Sökanden meddelar att han vill lägga till ett Ve. 

Beslutsunderlag

Namnberedningens protokoll den 10 april 2024, § 7
Göran Bengtssons ansökan den 21 februari 2024
Kartor och befintliga adresser den 3 april 2024
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 3 april 2024

Beslutet skickas till

Göran Bengtsson
Räddningstjänsten
Kartingenjören
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 44 (55)
Sammanträdesdatum
2024-04-29

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 79 Dnr KS/2024:349

Val av revisorer till fyra av kommunens förvaltade stiftelser

Beslut

Kommunfullmäktige beslutar att utse de förtroendevalda revisorerna Berit Andersson och Eva-Lisa 
Shala till revisorer för Stiftelsen Signe och Johan Wallgrens minnesfond, Stiftelsen Karl Otto 
Anderssons fond, Stiftelsen Peter och Olga Anderssonsfond samt Stiftelsen Blomsterfonden.

Sammanfattning

Kommunfullmäktige har att utse revisorer i de sex stiftelser som förvaltas av Arvika kommun. 

Två av dessa stiftelser är bokföringsskyldiga och därmed krävs att minst en revisor är auktoriserad. 
För övriga fyra stiftelser krävs inte en auktoriserad revisor. 

De fyra stiftelserna som inte är bokföringsskyldiga och inte kräver auktoriserad revisor är:

 Stiftelsen Signe och Johan Wallgrens minnesfond

 Stiftelsen Karl Otto Anderssons fond

 Stiftelsen Peter och Olga Anderssonsfond

 Stiftelsen Blomsterfonden

För dessa fyra stiftelser föreslås ett byte av revisorer. 

Förtroendevalda revisorerna Erik A Eriksson och Sven-Eric von Wachenfeldt entledigas från 
uppdraget. Till nya revisorer i dessa fyra stiftelser föreslås de förtroendevalda revisorerna Berit 
Andersson och Eva-Lisa Shala. 

Beslutsunderlag

Ekonomistabens tjänsteskrivelse den 18 april 2024

Beslutet skickas till

Ekonomistaben
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 45 (55)
Sammanträdesdatum
2024-04-29

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 80 Dnr KS/2024:298

Motion om Digital kompetens - en förutsättning för delaktighet, 
remiss

Beslut

Motionen remitteras till Kommunstyrelsen för beredning. 

Sammanfattning

Anna-Maria Nykvist (-) inkommer med en motion med förslag om att kommunen ser över 
möjligheterna att samverka med Vård och Omsorg (VoO) och Lärande och Stöd (LoS) för att öka den 
digitala kompetensen hos seniorer, samt att man ser över möjligheterna till att i Arvika kommun 
erbjuda ungdomar ferietjänst eller som del i en ferietjänst, arbete på äldreboenden och servicehem, 
där de får lära seniorer att hantera digitala verktyg och digitala tjänster.

Beslutsunderlag

Anna-Maria Nykvists (-) motion den 1 april 2024
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 46 (55)
Sammanträdesdatum
2024-04-29

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 81 Dnr KS/2024:335

Medborgarförslag om åtgärder för att återställa vattenflödet i 
Djupdalsbäcken i Mitandersfors, Bogen, remiss

Beslut

Medborgarförslaget remitteras till Kommunstyrelsen för beredning. 

Sammanfattning

Inge Andreasson och Ulf Wadman inkommer med ett medborgarförslag om att öppna den tidigare 
bäcken, men sedan ett antal år stängda vattenflödet från Bogsälven via Djupdalsbäcken i 
Mitandersfors, Bogen ner till Varaldsjön.

Beslutsunderlag

Inge Andreasson och Ulf Wadmans medborgarförslag den 14 april 2024 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 47 (55)
Sammanträdesdatum
2024-04-29

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 82 Dnr KS/2024:350

Val av ny God man tätort efter Göran Andersson (S)

Beslut

Kommunfullmäktige beslutar att utse Henrik Axelsson (S) till God man tätort.

Sammanfattning

Kommunfullmäktige har att utse ny God man tätort efter Göran Andersson (S) som har avsagt sig 
uppdraget. 

Valberedningens förslag på God man tätort är Henrik Axelsson (S).  

Beslutet skickas till

Henrik Axelsson
Kanslifunktionen
Personalstaben
IT-funktionen
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 48 (55)
Sammanträdesdatum
2024-04-29

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 83 Dnr KS/2024:264

Länsstyrelsen dnr 3219-2024 - Beslut att avsluta utan åtgärd, 
för kännedom

Beslut

Kommunfullmäktige tar del av informationen.

Sammanfattning

Länsstyrelsen meddelar i ett beslut att ingen ny ersättare har kunnat utses i Kommunfullmäktige 
efter Sven Kindberg (SD). 

Beslutsunderlag

Länsstyrelsens beslut den 10 april 2024
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 49 (55)
Sammanträdesdatum
2024-04-29

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 84 Dnr KS/2024:276

Information till Kommunfullmäktige

Beslut

Kommunfullmäktige tar del av informationen.

Sammanfattning

Information lämnas till Kommunfullmäktige i följande ärende:
KPMG och Kommunrevisionen - Rapport - Gemensam granskning av samverkan kring missbruksvård, 
för kännedom Dnr: KS/2023:276
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 50 (55)
Sammanträdesdatum
2024-04-29

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 85 Dnr KS/2024:353

Val av ny ersättare i Socialnämnden efter Linda Hansen 
Grundel (V), Zara Hedelin (V)

Beslut

Kommunfullmäktige beslutar att utse Zara Hedelin (V) till ny ersättare i Socialnämnden. 

Sammanfattning

Kommunfullmäktige har att utse ny ersättare i Socialnämnden efter Linda Hansen Grundel som blivit 
vald till 1:e vice ordförande i Socialnämnden. 

Valberedningens förslag på ny ersättare i Socialnämnden är Zara Hedelin (V).

Beslutet skickas till

Zara Hedelin 
Kanslifunktionen
Personalstaben
IT-funktionen
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 51 (55)
Sammanträdesdatum
2024-04-29

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 86 Dnr KS/2024:360

Avsägelse av uppdrag som ledamot i Kommunfullmäktige, och 
ersättare i Kommunstyrelsen, Arbetslöshetsnämnden, 
Civilförsvarsnämnden,Trafiknämnden och Utskottet vård och 
omsorg, Maja Sveder (M)

Beslut

Kommunfullmäktige beslutar att godkänna Maja Sveders avsägelse.
 
Länsstyrelsen tillskrivs med begäran om ny sammanräkning för Moderaterna. 

Valberedningen ges i uppdrag att inkomma med förslag på ny ersättare i Kommunstyrelsen, 
Arbetslöshetsnämnden, Civilförsvarsnämnden och Trafiknämnden.

Kommunstyrelsen ges i uppdrag att utse ny ersättare i Utskottet Vård och omsorg. 

Sammanfattning

Maja Sveder (M) inkommer med en avsägelse av uppdrag som ledamot i Kommunfullmäktige, 
ersättare i Kommunstyrelsen, Arbetslöshetsnämnden, Civilförsvarsnämnden, Trafiknämnden, samt 
Utskottet vård och omsorg. 

Beslutsunderlag

Maja Sveders (M) avsägelse den 24 april 2024

Beslutet skickas till

Länsstyrelsen
Kommunstyrelsen
Kanslifunktionen
Personalstaben
IT-funktionen
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 52 (55)
Sammanträdesdatum
2024-04-29

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 87 Dnr KS/2024:369

Motion om utveckling av Ingestrands camping, Magnus 
Ståhlberg (M), remiss

Beslut

Motionen remitteras till Kommunstyrelsen för beredning. 

Sammanfattning

Magnus Ståhlberg (M) inkommer med en motion om att kommunen ska utreda förutsättningarna för 
en bolagisering av Ingestrands camping. 

Beslutsunderlag

Magnus Ståhlbergs (M) motion den 29 april 2024
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 53 (55)
Sammanträdesdatum
2024-04-29

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 88 Dnr KS/2024:370

Motion om att arrendera ut Ingestrands camping, Lars-Olof 
Gävert (ArvP),remiss

Beslut

Motionen remitteras till Kommunstyrelsen för beredning.

Sammanfattning

Lars-Olof Gävert (ArvP) inkommer med en motion med följande förslag: 
Att kommunförvaltningen tar fram anbudsunderlag och inbjuder till anbudsgivning. 
Att kommunförvaltningen utvärderar inkomna anbud och föreslår anta det som anses mest 
attraktivt, alternativt föreslå avisning av samtliga anbud. 
Att Kommunstyrelsen därefter fattar beslut.

Beslutsunderlag

Lars-Olof Gäverts (ArvP) motion den 29 april 2024
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 54 (55)
Sammanträdesdatum
2024-04-29

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 89 Dnr KS/2024:371

Motion om hyllning av idrottare från Arvika som tagit medalj på 
SM, EM, VM eller OS under året, Lars-Olof Gävert (ArvP), 
remiss

Beslut

Motionen remitteras till Kommunstyrelsen för beredning. 

Sammanfattning

Lars-Olof Gävert (ArvP) inkommer med en motion med förslag om att Arvika kommun vid ett tillfälle 
varje år hyllar och delar ut en utmärkelse till idrottare som tagit medalj i SM, eller på EM, VM eller OS 
under året, samt att Arvika kommun varje år hyllar några ungdomsledare som tillhör en förening med 
säte i Arvika kommun för framstående ledarinsatser.

Beslutsunderlag

Lars-Olof Gäverts (ArvP) motion den 29 april 2024
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 55 (55)
Sammanträdesdatum
2024-04-29

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 90 Dnr KS/2024:372

Motion om Grundels motståndscentral på Rosendal, Lars-Olof 
Gävert (ArvP), remiss

Beslut

Motionen remitteras till Kommunstyrelsen för beredning.

Sammanfattning

Lars-Olof Gävert (ArvP) inkommer med en motion om att Arvika kommun ordnar så att det kommer 
upp en minnesplakett vid Grundels tidigare bostad på Rosendal, som ett erkännande av familjens 
gärningar och de beundransvärda insatser de utförde när vårt grannland stod i brand.

Beslutsunderlag

Lars-Olof Gäverts (ArvP) motion den 29 april 2024
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	Sammanfattning
	Reservation
	Sammanfattning
	Beslutsunderlag
	Yrkande
	Propositionsordning
	Bedömning
	Lärande och stöd rekvirerar maximalt statsbidrag för läromedel. Det ingår i förskolans uppdrag att förmedla respekt för de mänskliga rättigheterna och de grundläggande demokratiska värderingar som det svenska samhället vilar på.
	Sammanfattning  Weine Dalén (ArvP) inkommer med en motion om att tillse att våra gymnasieelever i årskurs 2 får gå den viktiga utbildningen ”Tillsammans är vi totalförsvaret”.
	Beslutsunderlag
	Yrkande
	Bedömning
	Genom att informera och uppmuntra skolorna att ta del av Totalförsvarets utbildning kommer det att komma eleverna till gagn.
	Sammanfattning   Anton Sjöstedt (L) inkommer med en motion med förslag om att Arvika kommun utreder möjligheter för att avsätta mer resurser till lärarfortbildning i lärarnas specifika ämnesområden, samt utreder hur kommunen ska kunna säkerställa att mer av lärarfortbildningen är baserad på vetenskaplig grund och beprövad erfarenhet.
	Beslutsunderlag
	Bedömning
	Barns rätt till utbildning av god kvalitet förstärks genom att grundskolans fortbildning av personal grundas i adekvat forskning.  Beslutet skickas till
	Sammanfattning  Moderaterna har genom Kristina Bengtsson Nilsson och Magnus Ståhlberg inkommit med en motion med följande yrkande: Att kommunen skapar förutsättningar för dygnet-runt-tillgång för Arvika kommuns medborgare till avfallsanläggningen på Mosseberg.
	Teknik i Väst AB har på uppdrag av kommunen gjort en översiktlig utredning som visar att det är möjligt göra förändringar på Mossebergs återvinningscentral så att besök utanför bemannad tid kan tillåtas, vilket skulle innebära en bättre service. Fortsatt utredning föreslås.
	Beslutsunderlag  Kommunstyrelsens protokoll den 16 april 2024, § 59 Kommunledningsutskottets protokoll den 8 april 2024, § 36 Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 20 mars 2024 Kommunfullmäktiges protokoll den 28 november 2022, § 233 Moderaternas motion den 22 november 2022
	Yrkande
	Sammanfattning  Berit Thim (S) föreslår i en motion att Arvika kommun ska utreda möjligheten att införa ett kultur- och fritidscheck, i första hand till barn i åk 3 och 4. Kultur- och fritidsaktiviteter är en viktig del av barns stimulans och utveckling, samhörighet och inkludering. På uppdrag av regeringen pågår ett arbete hos E-hälsomyndigheten att ta fram ett statligt Fritidskort för barn och unga som planeras lanseras under 2025.
	Beslutsunderlag  Kommunstyrelsens protokoll den 16 april 2024, § 60 Kommunledningsutskottets protokoll den 8 april 2024, § 38 Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 11 mars 2024 Kommunfullmäktiges protokoll den 27 mars 2023, § 64 Berit Thims (S) motion den 27 mars 2023
	Yrkande
	Sammanfattning  Berit Thim (S) inkommer med en motion om att kommunen utreder möjligheten att införa en Kulturgaranti, en plan som innebär att man säkerställer att alla elever i åk 1 till 9 får ta del av minst en kulturaktivitet/ett kulturprojekt per läsår.
	Beslutsunderlag
	Yrkande
	Bedömning
	Arvika kommun är som motionären skriver en kulturkommun som också framkommer i kommunens vision. Kopplingen till barnkonventionen är också tydlig.
	Sammanfattning
	Bo Thorsander har inkommit med ett medborgarförslag om att kommunfullmäktige ska ta ett beslut om att stoppa kalavverkning av skog som ägs av Arvika kommun eller dess kommunala bolag. Kommunledningsstaben arbetar redan med frågan i enlighet med kommunfullmäktiges tidigare beslut.
	Beslutsunderlag  Kommunstyrelsens protokoll den 16 april 2024, § 62 Kommunledningsutskottets protokoll den 8 april 2024, § 39 Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 12 mars 2024 Kommunfullmäktiges protokoll den 29 januari 2024, § 16 Bo Thorsanders medborgarförslag den 7 januari 2024
	Sammanfattning
	Beslutsunderlag  Kommunstyrelsens protokoll den 16 april 2024, § 63 Kommunledningsutskottets protokoll den 8 april 2024, § 40 Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 12 mars 2024 Kommunfullmäktiges protokoll den 26 februari 2024 Gunno och Elisabeth Karlssons medborgarförslag den 24 februari 2024
	Yrkande
	Bedömning  Arvika kommun har redan lokala ordningsföreskrifter för ett område i centrala Arvika där det krävs polistillstånd för användande av pyrotekniska varor. I ordningslagen finns en grundläggande bestämmelse om tillstånd för användning av pyrotekniska varor. Enligt 3 kap. 7 § ordningslagen får pyrotekniska varor inte användas utan tillstånd av Polismyndigheten, om användningen med hänsyn till tidpunkten, platsens belägenhet och övriga omständigheter innebär risk för skada på eller någon beaktansvärd olägenhet för person eller egendom.
	Yrkande
	Jäv
	Beslut
	Beslutsunderlag
	Sammanfattning
	Beslutsunderlag  Kommunstyrelsens protokoll den 16 april 2024, § 64 Kommunledningsutskottets protokoll den 8 april 2024, § 41 Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 26 mars 2023  Beslutet skickas till
	Sammanfattning  Enligt arbetsordning för Kommunfullmäktige ska Kommunstyrelsen vid fullmäktiges april- och oktobersammanträden, redovisa de medborgarförslag vilkas beredning då ännu inte slutförts och som är äldre än ett år.   Enligt diariet finns det inget medborgarförslag som är äldre än ett år vars beredning ännu inte slutförts.
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